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    GREIPSTAD IL 
Referat styremøte – håndballgruppa 

Tirsdag 23. april 2024 kl. 19.00 - 21.00. 

Deltakere: Randi Lian, Hilde Sunde, Reidun Kristiansen, Annette Vatle, Ronny 

Homme, Anne Marit Kulien, Preben Olsen 

Ikke møtt: Tone Ramsland, Linnea Birkeland, Kenneth Olsen, Jorunn Scheie 

36 – 24 Gjennomgang av diverse saker for å få kontroll 

• Påmelding til serien 2024-2025: 

-sjekke om det er endringer i sekretariat for herrer i 3. div: vi må sette opp et møte 

med trenerne: Randi, Hilde, Reidun, Annette stiller opp på dette. Der vil vi ta opp 

eventuelle endringer. Hilde avtaler møtet.  

-Kenneth oppgraderer PC og mus i sekretariat. Preben sjekker angående overganger 

(om det trengs) 

-Damelag/J15 neste sesong: Vi er i dialog med begge lag. 

• Status trenermøte 7. mai:  

-Gjennomgang av Power pointen. Randi sender power pointen til alle i styret så alle 

kan lese seg opp på hva de skal si.  

• Status drakter/Sortiment. Hvordan ligger vi an? 

-Keeperdrakter (vi bestiller den Lunde bruker), klubbpakke: denne er bestemt og vil 

snart bli lagt ut på Facebook, vi bestiller inn en treningsdress i alle størrelser slik at 

trenere kan prøve disse i de neste 6 år, isposer/tape (Preben fikser førstehjelpsskrin 

til hallen, og avtale med Azist). 

• Tornby Cup 2024/Landsturneringen 
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-Lagkontoer, antall voksne: Vi lager et skriv om dette og snakker med trenerne det 

gjelder. Vi ønsker fra styret å stille med representanter både på Tornby (20. – 22. 

september) og Landsturneringen (6. – 8. september).  

• Status styre/trenerfest 31. mai 

-Klubbhuset er booket. Planlegging kommer litt senere.  

• Status kanonballturnering 30. mai   

-Vi har speaker. Randi og Hilde planlegger førstkommende fredag.  

• Anja Edin 

-Ønsket dato er 12. september. Hilde sjekker om datoen passer, og Reidun sjekker 

om det er plass på Sygna. Fra kl. 18 eller 19. Hilde er konferansier.  

• Treninger før sommeren for førskolebarna 

-Vi ønsker å stille opp på dette. Vi skal finne ut av når det passer for barnetrimmen. 

Hilde, Annette og Lars trener barna, mens andre i styret bidrar (Randi og Reidun) 

• Sommeravslutninger for lag (gode priser på Pizzabakeren?) 

-Styret gir ikke ut kr 200 til sommeravslutning, vi lager kanonballturnering og så blir 

det Beach håndball i Søgne.  

 

 


